
IZ CELJA IN ZALEDJA 
Kolodvorska restavracija v Celju 

je dobila lep vrt .. . 

Ureditvena akcija v Celju uspešno na-
preduje. Za Dan vstaje in občinski praz-
ik Celja bo Celje dobilo še lepše in pri-

Tlačnejše lioe. V okviru teh ureditvenih 
del pa je zelo pomemben uspeh kolektiva 
kolodvorske restavracije in hotela Sa-
Tinje, ki je pred dnevi izročil v obra-
toTanje lep restavracijsld vrt. 

Nov vrt je trenutno res najlepši v 
Celju. Postajni plot proti'Titovemu trgru 
•o podrli, ga nadomestili z lično žedeznio 
#«rrajo, ki je okrašena z vsajenimi ro-
iamd. Z belim peskom posut vrt je v 
•enci gostih kostanjev. Poleg ličnih vrt-
Bih garnitur v vrtu stoji čeden restav-
fftcijski paviljon, od koder strežejo go-
Kkmi pijače, po najkrajši poti pa iz re-

stavracijske kuhinje nudijo tudi topla 
jedila. 

Vrt je opremljen z zvočnikom, ki opo-
zarja potnike in goste na prihode in 
odhode vlakov, poleg tega pa je tam 
montirana tudi točna železniška elek-
trična ura. Vrtna restavracija ima dohod 
s Titovega trga pri telefonski celici in 
skozi restavracijske prostore tudi prehod 
na peron železniške postaje. 

Vrt je brez dvoma pridobitev za tu-
ristično Cdje, posebno še zato, ker je 
res Hčno urejen. Ureditev je vodil arh. 
Vehovar iz Celja. Ta uspeh pa je po-
memben tudi zato, ker je kolektiv zmo-
gel to investicijo kljub težavam, ki jih 
je moral prebresti v bližnji preteklosti. 

Zaključek šolskega leta na Vrtnarski Soli v Medlogu 
Edina strokovna šola za vrtnarstvo v 

vBej Jugoslaviji je celjska Vrtnarslča 
iola v Medlogu. V soboto, dne 22. juni-
ja so na tej šoli slovesno zaključili šol. 
leto. Od 29 učencev drugega letnika jih 
Je 26 uspešno opravilo zaključni izpit; 

led njimi so 4 odličnjaki in 8 prav do-
brih. Le 3 bodo ta izpit opravili v jese-
Ai zaradi prešibke predizobrazbe. Veseli 
absolventi so s tem končali poklicno šo-
lanje in postali kvalificirani vrtnarji. Z 
» j imi je ta šola izobrazila že 273 vrt-
narjev, ki se že uspešno uveljavljajo v 

ašem gospodarskem življenju. Redki 
ned njimi so taki, ki so ta poklic opu-

stili ali pa zamenjali z drugim. Povpra-
ševanje po kvalificiranih vrtnarjih je 
vedno večje. Mnogi gojenci so dobili 
službena mesta že pred zaključkom šol. 
leta, nekateri pa se te dni poslavljajo 
od šole. Letos se je začela zanimati za 
to šolo tudi bratska republika Bosna in 
Hercegovina, ki namerava poslati v Ce-
lje večje število svojih učencev, pa tu-
di število prijav domačih iz raznih okra-
jev že narašča. Edina ovira za sprejem 
večjega števila učencev so pretesni pro-
stori. 

Upravni odbor šolskega internata in 
ravnateljstvo šole sta že sprožila akcijo 
za gradnjo novega internata z učilni-
cami na vrtnarskem posestvu v Medlo-
gu in so priprave za gradnjo že v teku. 

Dobri učni uspehi pa prisrčni odnosi 
med gojenci, med njimi in njihovimi 
predavatelji agronomi, tehniki in osta-
limi učitelji te' šole, so povzdignili njen 
sloves. Da bi se letošnji absolventi laže 
pripravili na zaključni izpit, so jim nji-
hovi tovariši tiz I. letnika sami pripra-
vili program za zaključno slovesnost, ki 
je zelo lepo uspela. Te dni so odšli še 
na poučno ekskurzijo do Splita, kjer 
ima šola svoj lasten obrat za vzgojo 
cvetic v toplejšem podnebju. 

V poletnih mesecih so na tej šoli še 
posebni tečaji za vajence — cvetličar-
je, ki tu opravljajo svoje strokovne iz-
pite. Vse kaže, da se bo ta koristna šo-
la razvila v krepak in ugleden vrtnar-
ski zavod. 

ANKETA MED POTROŠNIKI 
Da bi Okrajna trgovinska zbornica v 

celoti dobila pregled splošnega stanja v 
naših trgovinah in da bi nekatere i)o-
manjkljivosti laže odpravila, je po od-
boru za organizacijo tržišča razpisala 
anketo med 500 potrošniki v vseh obči-
nah našega okraja. Z anketo bo možno 
ugotoviti mnenje državljanov in njihov 
odnos do trgovin ter obratno. 

Vprašanja, ki jih je zbornica potroš-
nikom že odposlala, se nanašajo na po-
strežbo, embalažo, lokacijo, razširjenost 
omrežja, sezonsko blago, oskrbo s kme-
tijskimi pridelki, na jjotrošniške svete 
in potrošniške knjižice. 

GOJENCI DOMA TONCKE CECEVE 
SO DOBILI FOTOAPARAT 

Pionirji Mladinskega doma Tončke 
Cečeve v Gaberiu so pretekli teden slo-
vesno praznovali Dan mladosti in za-
ključek šolskega leta. Za prisrčno sve-
čanost so naštudirali svojevrsten in ze-
lo domiseln program, pri katerem so so-
delovali malodane vsi gojenci doma. 

Izredno požrtvovalen vzgojni kader si 
je skozi vse leto prizadeval, da so go-
jenci s;koz in skoz dosegali lepe uspe-
he, tako pri šolskem delu kot doma. 
Njihova pionirska organizacija je ena 
med najboljšimi v naši občini. Za vse-
stransko uspešno delo jih je zato Re-
publiška zveza prijateljev mladine na-
gradila s fotoaparatom, zastopnik občin-
ske pionirske komisije pa jim je izročil 
žogo ter diplomo s pohvalo. 

Po zaključku prireditve so bili vsi go-
jenci pKJgoščeni. 

Vzgojiteljskemu kadru Doma Tončke 
Cečeve želimo tudi v bodoče, da bi ta-
ko uspešno vzgajal mladi rod. 

TRGOVSKI KADER SI UREJA 
KVALIFIKACIJE 

Prevedba delavcev v trgovini v glav-
nem dobro poteka, saj so doslej prejeli 
že preko 912 prijav. Od tega je bilo 121 
prijav za visoko kvalificirane delavce, 

vendar pa niso mogli vseh ugodno re-
Siti, ker je kakih 40 primerov proble-
matičnih (v trgovinah, kjer znaša šte-
vilo zaposlenih do 5). Ce le-tem ne bo 
mogla biti priznana visoka kvalifikacija, 
obstaja nevarnost fluktuacije, kar je bil 
primer že v Savinjski dolini in Laškem. 

Za kvalificirane trgovinske delavce 
je bilo vloženih 645 prijav, rešenih pa 
i21. Za polkvalificirane pa 146 prijav, 
rešenih 125. 

Sporno je tudi vprašanje priznavanja 
tečajev za kvalifikacijo. Pri nas je do 
letošnjega marca zbornica ugodno reše-
vala take primere, pozneje pa je bilo 
na seji republiške komisije postavljeno, 
da se zaenkrat tečajnikom ne izdaja 
odločb za kvalificirane delavce. V Celju 
je tako ostalo kakih 20 tovrstnih prijav 
nerešenih. Nerodno pri tem je to, da so 
nekateri tečajniki pred tem še dobili 
odločbe o kvalifikaciji, drugi pa zaradi 
naknadnega sklepa komisije ne. Trgo-
vinska zbornica smatra, da to ni pra-
vilno, saj so bili ti kadri že več kot 7 
let v trgovini in bi se jim morala pri-
znati kvalifikacija. 

Se vedno je v našem okraju kakih 
f trgovskih podjetij, ki se ijozivu zaradi 
ureditve kvalifikacij še niso odzvala. 
Ker je zadnji rok 30.- junij, je torej 
skrajni čas, da pošljejo prijave. 

v času od 15. do 22. juni ja 1957 je bilo 
rojenih: 23 dečkov in 26 deklic. 

Poročili so se: 
Franc Kostajnšek, poljski delavec iz Drenske-

f a rebra in Alo jz i ja Gubenšek, nameščenka iz 
esičnega. Ciril Počiravšek, pražilec in Veronika 

Ogrinc, nameščenka, oba iz Cel ja . Miroslav Vi-
ilečnik, trgovski pomočnik in Aleksandra Grat-
chrtiber, frizerka, oba iz Cel ja . Vekoslav-Aloj-

l i j Robida, železostrugar ia Penič Ana, »troška 
egevalka, oba iz Cel ja . 

Umrli so: 
Ana Kavčnik, otrok iz Šoštanja, stara 1 leto. 

Ivan Ferenc, delavec iz Maribora, star 32 let. 
Franc Karinčič, oficir iz Cel ja , star 33 let. Ma-
r i j a Pantner, gospodinja iz Loke pri 2nsran, 
stara let. Frančiška 2olgar, upokojenka iz 
Kristan vrha, stara 63 let. Olga Kral j , otrok iz 
Ifalik roden, stara 1 dan. Jožef Jezovšek, delavec 
iz Šentvida, star 59 let. A lo jz i ja Bele, upokojen-
ka iz Sp. Sečovja, stara 65 let. Jožefa Lapornik, 
C»spodiaja iz Šmarjete, stara 75 let. Anton Ve-
Hinlek, vojni invalid iz Bočne, star 66 let. Leo-
pold Zd*Išek, soc. podpiranec iz Ponikve pri 
Grobelnem, star 68 let. Dragica Grčar, otrok iz 
Kandrš—Zagorje ob Savi, stara 1 leto. Antonija 
Bačaa, pleskarska vajenka iz Ce l ja , stara IS let. 
Framc Fraj le, otrok iz Trb »ve l j , star 1 let«. 

Jože RakovSček 
še pred letom dni se je mogel odzvati 

vabilu, da predseduje slavnostnemu zbo-
rovanju planincev v Tolminu kot vete-
ran Soške podružnice SPD, ki ji je bil 
že leta 1904 ustanovitelj in predsednik 
— danes pa Jožeta Rakovščka ni več 
med nami. Pred pol leta je iz Celja od-
šel v Ljubljano na zdravljenje, a ni bi-
lo več pomoči zanj, ko so se mu v 88. 
letu življenja iztekale ure delavnih, bo-
gatih dni. 

Pokojnik se je rodil 1870. v Kobaridu 
kot kmečki sin. Prva učiteljica mu je 
bila Dragojila Milek, ki jo je opeval 
Simon Gregorčič. Opravil je tečaj uči-
teljišča v Kopru in 1889. nastopil učitelj-
sko službo v Kobaridu. Široko razgledan 
se je z vnemo lotil dela kot sadjar, po-
Bojilničar in predsednik tolminskega 
učiteljskega društva. Kot inteligenten 
in napreden prosvetni delavec se je mo-
ral dosti boriti z nasprotniki. Tudi v 
Cerknem je vodil podružnico SPD in 
1907. odprl planinsko kočo na Poreznu s 
pomembnimi besedami: »-Naj stoji kot 
branik slovenstva in naj kljubuje tuje-
mu imperializmu!-« 

Rakovščkovo delovno torišče se je še 
razširilo, ko je kot učitelj prišel v Most 
na Soči, kjer je nekaj časa tudi župa-
noval in vodil čebelarsko družino. Svoj 
najtežji čas pa je doživel, ko se je po 
prvi svetovni vojni upiral raznarodoval-
nemu tujemu pritisku in učil zlasti mla-
dino zvestobe do naroda. Po mnogih ne-
prijetnostih so ga fašisti odpustili iz 
službe »»zaradi neitalijanskega čustvova-
nja-«, tako da je leta 1927 moral oditi v 
Jugoslavijo. Tu je delal na šolah v Lo-
kah pri Žusmu in v Lembergu pri Šmar-
ju, kot upokojenec pa se je naselil v 
Celju, kjer je več let uspešno predse-
doval emigrantskemu društvu »Soči-«. 

Ob začetku druge svetovne vojne je 
moral drugič emigrirati — tokrat v Sr-
bijo, kjer je z navdušenjem podpiral 
narodnoosvobodilno gibanje. Vrnil se Je 
v Celje in z veselim zadoščenjem doča-
kal tudi osvoboditev svoje domače So-
ške doline. 

Umrl je mož, ki je bil vidna osebnost. 
Bil je zaslužen slovenski prosvelmi in 
javni delavec, ki je borben in pošten z 
ljubeznijo služil svojemu ljudstvu. S 
svojim življenjem in delom nam je za-
pustil svetal vzgled, ki naj še dolgo 
ostane živ med nami! 

ORGANIZACIJA ZB V GABERJU BO 
V NEDELJO RAZVILA SVOJ PRAPOR 

Krajevna organizacija ZB NOV Ga-
berje-Celje se je v letošnjem letu zelo 
razživela. Razgibanost njenih članov je 
za teren, ki je pretežno industrijski, 
prav pomembna. Tako je organizacija 
posvetila mnogo pozornosti partizanskim 
otrokom in vdovam, z obiski po tovar-
nah in podjetjih ter v razgovorih z vo-
dilnimi tovariši kolektivov pa rešuje 
pravilno zaix)slitev borcev ter se zani-
ma za pereče probleme njihovih družin. 

Načrt dela organizacije za leto 1957 
je bogat. Odbor bo prav gotovo uspel 
v svojem prizadevanju izvršiti zadane 
naloge v najvišji meri. V nedeljo ob 9. 
uri dopoldne bo na telovadišču Parti-
zana v Gaberju organizacija med prvimi 
razvila svoj prapor. Slovesnost bo zdru-
žena z bogatim kulturnim programom. 
V p)opoldanskih urah pa bo izredno bo-
gat srečolov z zabavo in plesom. Celjani 
in okoličani udeležite se v polnem šte-
vilu te manifestacije v delavskem Ga-
berju. 

LETOS VEC MOŠKIH VAJENCEV 
V našem okraju zbirajo te dni prijave 

vajencev za letošnje šolsko leto. Prijave 
potekajo v redu. Na osnovi objavljene-
ga razpisa sprejemajo prošnje trgovska 
podjetja in trgovine. Razveseljivo pri 
tem je dejstvo, da je število moških 
vajencev letos v mnogo ugodnejšem so-
razmerju, kot v preteklih letih, ko so 
bili v naših trgovinah moški vajenci 
skoraj že «-bele vrane«. 

I>_P Z G O R N J I S A V I N J S K I D O L I N I 
PO ZGORNJI SAVINJSKI DOLINI 
V Ljubnem ob Savinji bodo v krat-

kem začeli modernizirati cesto, ki vodi 
skozi Ljubno v Logarsko dolino. Cesta 
je na nekaterih mestih tako ozka, da 
se morajo večji avtobusi na poti v Lo-
garsko dolino tudi vračati. Na mestih, 
kjer bodo cesto razširili, bodo morali 
porušiti več hiš. Poleg modernizacije te 
ceste bodo na cesti Letuš—Mozirje—Lo-
garska dolina odpravili nekaj nepregled-
nih ovinkov in cesto razširili. Ureditev 
ceste bo precej pripomogla k dvigu tu-
rizma v Zgornji Savinjski dolini. 

KOSCI SO SE POMERILI 
Aktiv mladih zadružnikov pri Kme-

tijski zadrugi v Ljubnem ob Savinji je 
ob sodelovanju aktiva mladih zadruž-
nikov KZ Radmirje priredil 23. junija 
v Ljubnem tekmo koscev. Tekmovalo 
je 9 koscev, članov aktivov mladih za-

družnikov. Tekmovanje je vodila posel»-
na komisija, ki je vsakega tekmovale« 
ocenjevala po času in kvaliteti košnje. 
Vsak tekmovalec je moral pokositi po-
vršino enega ara. Po končanem tekmo-
vanju je bilo kmečko rajanje, tekmo-
valci pa so prejeli praktična darila. 

CESTO SKOZI LJUBNO BODO 
RAZŠIRILI 

V Ljubnem ob Savinji bodo v krat-
kem pričeli z deli za razširitev ceste 
skozi trg. Sedanja cesta je postala z 
ozirom na iKJvečani promet z Logarsk» 
dolino zelo resna ovira za varnost pro-
meta. Sredstva v ta namen so v glav-
nem že preskrbljena, gradnja pa bi mo-
rala biti končana še letos. S tem b* 
Ljubno dobilo tudi lepši turistični iz-
gled, posebno pa bodo s tem zadovoljni 
šoferji večjih avtobusov, ker bodo od-
stranjeni ostri ovinki in ožine. 

Iz Slovenskih Konjic 
Organizacije Zveze komunistov na 

področju konjiške občine se že aktivno 
pripravljajo na konference, na katerih 
bodo podajale obračune svojega dela od 
6. kongresa ZKJ dalje. Posebne komisi-
je pripravljajo temeljita poročila iz de-
la članov ZKS, delavskega in družbene-
ga upravljanja, organizacij in društev 
na njihovem področju. Večina letnih 
konferenc bo v prvi polovici julija. 

Lesno industrijsko podjetje v Sloven-
skih Konjicah je pred n ^ a j meseci od-
prlo lastno prodajalno pohištva in dru-
gih lesnih izdelkov v Rumi in v Celju. 
Podjetje je tudi preusmerilo obrat v 
Oplotnici od izdelave sobnega na grad-
beno pohištvo. 

Pekarna v Slov. Konjicah je pre^ 
kratkim odprla svojo lastno prodajal-
no v Oplotnici. Poleg Konjic in Oplot-
nice pa to podjetje zalaga s kruhom še-
ndtatere druge okoliške kraje. Sedaj 
posluje skupaj že nad 15 ljudi ter spa-
da IX) svojem poslovanju med najbolj-
ša pekarska ix>djetja na tem področj«. 
Kljub nizkim cenam kruha, je lani 
ustvarilo še precej dobička in si za pre-
voz kruha nabavilo lasten avto. 

Konjiška ljudska tehnika je prerf 
kratkim dobila svoj lastni tovorni avto. 
Člani so ga preuredili in usposobili aa 
prevoze. Ljudska tehnika ima sedaj po-
leg tovornega tudi svoj osebni avto, s 
katerim se vsako leto uče tečajniiia 
praktičnih voženj. L. 

Iz Šentjurja pri Celju nam p i š e j o . . . 

BOGATA RAZSTAVA RISB NA 
ŠMARSKI GIMNAZIJI 

V Šmarju so te dni odprli razstavo 
risaiTskih izdelkov dijakov šmarsike gim-
nazije, ki pod vodstvom svojega profe-
sorja risanja tov. Grašarja dosegajo prav 
lepe uspehe. Okrog 9 tisoč risarskih iz-
delkov — med katerimi je nekaj pravih 
umetnin — krasi stene štirih velikih 
učilnic in dveh hodnikov. Iz neštetih 
figuralnih risb se močno odraža duh 
ideološke vzgoje, kajti ni d)ržavnega ali 
narodnega praznika, mimo katerega bi 
ti diijaki slepfo šli, ne da bi ga simbolično 
prikazali na risainem listu. Poleg na-
rodne omamientike in mnogih portretov 
je na razsitavi opaziti tudi najrazličnejše 
ilustracije iz pionirskega življenja. Di-
jaki se poleg risanja uče tudi modelira-
nja in so razstavili tudi 'tovrstne prav 
lične izdelke. 

Tovariš Grašar zasluži za tako uspešno 
oblikovno vzgojo naše mladine res pol-
no priznanje. 

SMARSKA M L A D I N A SE 
PRIPRAVLJA ZA FESTIVAL 

Pionirja in mladinci TVD Partizan 
Šmarje se v teh dneh pridno vadijo za 
festival telesne kulture v Ljubljani, ka-
terega se bo udeležilo 70 pionirjev, 90 
pionirk in 7 mladink. Mladino vadi po-
žrtvovalna fizkultuma učiteljica šmar-
ske gimnazije, tov. Justina Grašič. 

da so predsedniki krajevnih odborov 
šentjurske občine na zadnjem sestan-

ku razpravljali o občinskem družbenem 
planu in proračunu, o organizaciji go-

zdarske službe ter o delu kl^ajevnih od-
borov. Ugotovili so, da bo letos več sred-

stev za komunalna dela. Glede gozdar-
ske službe so bili mnenja, da bi se naj 

prenesel gozdni sklad na občino, gozdar-
ji in logarja pa naj bi ne bili v službi 

pri kmetijski zadrugi, temveč pri občini. 
Krajevni odbori, zlasti nekateri, pa še 
ne delajo tako kot bi morali. Njihova 
zelo važno vlogo — ureditev vasi in na-
selij — največkrat zanemarjajo. Krajev-
ni odbor v Šentjurju bo poskrbel as 
T:n;editev ceste v Kranjče, saj bodo vo-
livci te vasi tudi sami pripomogli z de-
lom in materialom. Krajevni odbor v 
Prevorju pa bo poskrbel, da bodo ure-
dili poslovanje na tamkajšnji pošti. 
Ljudje se namreč pritožujejo, da je 
pošta ob sobotah popoldne in ob nede-
ljah zaprta in tako Ij^udje sprejemajo 
pisma in druge poštne pošiljke šele v 
ponedeljek,.. . 

da so na sestanku predsednikov sve-
tov šentjurske občine ustanovili nov 
svet za finance. Razen tega so ustano-
vili pripravljalni odbor za gradnjo ba-
zena v Šentjurju. "" r IZ VELENJA 

Letos so na vseh osnovnih šolah i » 
nižjih gimnaziiah zaključili pouk šele 
20. jvmija. Pedagogi so x>onovno ugo-
tovili, da je čas, prebit v šolskih klo-
peh junija, izgubljen. To je pokazala 
tudi krivulja uspehov, ki je ves junij 
nezadržno padala. 

Na zaključni konferenci nižje gimna-
zije v Velenju so ugotovili, da se j e 
uspeh od prvega polletja izboljšal i » 
znaša povprečno 70% jKjzitivno ocenje-
nih. 

Kmetijsko-gosi)odarska šola v Vele-
nju je 20. junija zaključila pouk. Na tej 
šoli je bil po 30. marcu redno tedensko 
praktični pouk. Te dni je šola organizi-
rala poučno ekskurzijo. V Žalcu so 
ogledali hmeljarski inštitut in lepo ure-
jena hmeljišča, v Celju gospt^injski 
center, v Rogaški Slatini pa zdravilišče 
in steklarno. 

K R O N I K A N E S R E Č 
Ivan Stos iz Roginske gorce pri Šmar-

ju se je s koso močno vrezal v roko. 
Karol Jančič iz Griž se je s koso pre-

ko rame peljal na kolesu. Med vožnjo 

je padel in si pri padcu prerezal glav-
no žilo na roki. 

Jožici Tišler iz Jetniške ulice se je 
vnel pri pranju bencin. Dobila je težje 
opekline po obrazu in rokah. 

Martin Soline, oskrbovanec v Dom« 
onemoglih v Vojniku, si je pri padcu ix>-
škodoval ključnico ter utrpel tudi p* 
telesu lažje ptoškodbe. 

Pri padcu s stola si je zlomila desno 
roko 44-letna Julij ana Zelič iz Kostriv-
nice. 

Terezija Turk iz Sp. Gorč pri Braslov-
čah si je pri padcu zlomila levo nogo. 

Pri padcu je utrpela pretres možga-
nov Gabrijela Habjan s Polzele. 

14-letni Silvo Koštomaj je padel na 
razbito steklo in se pri tem vrezal v 
nogo. 

Krava je pobodla Marijo Drame z 
Mariborske ceste. Drame ima zlomljeno 
ključnico. Tudi Stanka Poljšaka iz So-
tenskega pri Šmarju je zvrnila krava. 
Poljšak si je pri padcu zlomil nogo. 

Pri nekem pretepu v Rogaški Slati-
ni sta bila poškodovana Anton Rukavi-
na in Anton Junež. Oba sta jih dobil« 
po glavi tako, da so ju morali prepeljati 
v celjsko bolnišnico. 

56-letni Miha Korošec iz Zadobrove 
se je obesil iz neznanega vzroka. Ko 
ga domači našli, BO takoj prerezali vrr. 
Bilo je že prejnizno, ker je bil Korošec 
že mrtev. 

CELJANI POGREŠAMO BIB 
NA TRGU 

V Celju že dolgo govorimo o novi trž-
nici, pa tudi o ribarnici smo že izgubili 
nešteto besed, nimamo pa danes v Celju 
niti ribarnice, niti rib. Baje je ponudb 
dovolj in bi ribe lahko dnevno nabavlja-
li, toda veterinarji jih ne pustijo proda-
jati, ker nimamo ribarnice. 

Celjsiki potrošniki pa se čudimo, zakaj 
smejo druga mesta (Zagreb, Ljubljana, 
Maribor) prodajati ritoe na živilskem 
trgu, meditem ko v Celju to ni dovoljeno. 
Saj drži, da se ribe prej pokvarijo kot 
ostalo meso, vendar bi jih na ledu me-
sarska podjetja lahko ohranila vsaj en 
dan. Glede na veliko povpraševanje bi 
na trgu gotovo lahko dnevno prodali 
primerne zaloge, ki bi jih naročili. 

Baje so tudi načrti za celjsko ribarni-
co že dolgo gotovi, samo prostora še ni-
smo našli, kam bi jo postavili. 

Celjani pa bi le radi jedli ribe in zato 
se ipotegujejo, da bi jih v Celju v zgod-
njih juitranjih urah prodajali na trgu. 

Hmelj na^rlo raste. Ponekod, tako pira-
vijo, tudi cel dcckneter v eni noči. K 

dobri rasti pa mu je treba pomagati. Od 
jutra do večera so hmeljarji pri svojih 
rastlinah v hmeljiščih. Na sliki vidim« 

dekle pri oteipavanju hmelja... 


